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1. Styret må i løpet av året revidere vedtektene og oppdatere de i tråd med NIF 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Saksliste 



 
3 

 

 
 
 
	
	
 
 
 
 
 
 
 

Styret 
Rolle	 2019	 Status	

Leder	 Ove	Langøy		

Sa	ifra	seg	sitt	lederverv.	Desember	
2019	
Gjenvalgt	19.1.20	i	styret.		

Nestleder	 Christian	Berland		 Sa	ifra	seg	sitt	verv.	Desember	2019	
Økonomi	 Terje	Hauso		 Ikke	til	gjenvalg		
Klubb	koordinator		 Anne-Lise	Træet		 Valgt	til	leder	fra	19.1.2020	

Materialforvalter	 Bård	Ove	Nordanger		
Sa	ifra	seg	sitt	verv	fra	desember	
2020	

Eiendomsutvikler		 Jan	Andre	Bøge		 Sa	ifra	seg	sitt	verv	fra	februar	2020		
Administrasjon/	Kiosk	ansvarlig		 Veronika	Altamirano		 Gjenvalgt	19.1.20	
	 	 	

 
 
 

Andre	viktige	roller	
	Politi	attester	 Hilde	Steinli	

Web	 Torbjørn	Tveit	
Cup	Ansvarlig	 Kristin	Botnen	Aasebø	
Ansvarlig	barnefotball	 Hans	Magnus	Lønøy	
Ansvarlig	banefordeling	 Laila	Fjellstad	

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Aktive personer i klubben 
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    Trenerer sesongen 2019 
 
 

J	2012	–		 	 Dag	Remi	Mathisen	
J	2011	–	 		 Line	Øie	Jacobsen	
J	2010	–		 	 Ørjan	Bårdsen	

J	2009		 	

Lars	Tjældflåt	Kjærgård/	
Anders	Lyngbø	/	Renate	
Fosse		

J2008		 		 Ove	Langøy	

J	2007		 		
Halvar	Fromreide/	Ronny	
Daae	

J	2006		 		
ØrjanHæggernes	/	Thomas	
Henriksen		

J	2005		 		
Vidar	Heggernes/	Terje	
Berland		

J2004/2003/2002	 		 Bård	Oscar	Minde		
G2012	 	 Nicholas	Pettersen	

G2011		 	
Kjetil	Silden/	Kim	Linge/	
Henrik	Fosse	

G	2010		 	
Hans	Magnus	Lønøy,	Torill	
Sørensen	

G	2009		 	
Cato	Oksnes,	Kristian	
Andreassen	

G	2008		 	
Christian	Berland/	Bård	Ove	
Nordanger		

G	2007		 		 Magne	Nilsen	
G	2006		 		 Leon	Pedersen	

G	2005		 		
Richard	Veka,	Knut	Anders	
Aase	

G	2004	–	G14	–	11-er	 		 Ørjan	Bårdsen		
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Saksliste 
 
 
 
Styret har i år hatt 11 styremøter. Derunder ekstraordinære møte i forbindelse med 
samarbeidsavtalen og informasjonsmøte til medlemmene i klubben.  
 
Vi startet året bra med at styret konstituerte seg i mars. Vi fikk på plass ett fungerende og bra 
styre, men det er mange oppgaver som skal gjøres i et idrettslag og vi rakk ikke over alt. 
Undertegnede startet året med en noe uklar rolle, klubb koordinator. Jeg var referent ved møter og 
brukte litt tid på å sette meg inn i hva jeg skulle bidra med. Særlig brukte jeg tid på å få med meg 
innspill, saker og aktivitet som skjedde i kulissene.  
 
Etter hvert fikk jeg oppgave å legge medlemmer inn i SPOND, Spond er en mobilapplikasjon for 
organisere idrett, korps og andre grupper. Ved hjelp av denne tjenesten kan brukerne ha all 
organisering og kommunikasjon mellom lagledere, trenere, medlemmer og foreldre på ett sted. 
Det har vært en lang prosess til å få alle medlemmene lagt inn i spond, men nå nærmer det seg at 
alle lag har fått medlemmene lagt inn der. Dette vil gjøre det lettere for styret å nå ut med 
informasjon til alle medlemmer og foreldre.  
 
Økonomiansvarlig, Terje Hauso har styrt og holdt oversikten over økonomien. Sammen med 
leder, nestleder/dugnadsansvarlig og klubb utvikler har han gjort en fremragende jobb med å ha 
kontroll på økonomi både i klubben og i forbindelse med arbeidet med klubbhus. Han har av 
personlige årsaker ikke lenger anledning til å sitte i styret lenger, men med sin gode erfaring har 
han sagt seg villig til å jobbe som konsulent og bistå vår nye kasserer også inneværende år.  
 
Dugnad: I vår ble det gjort en omfattende dugnad på banen på Træet. Christian Berland gjorde 
mange dugnadstimer selv, samt koordinerte flere dugnader for å få på plass nytt gjerde nett rundt 
banen. Dette var en kostbar oppgradering på banen og krevde mye innsats av de involverte. Takk 
til alle de som stilte på dugnad, vi er avhengig av at medlemmene stiller opp for å ta vare på 
anlegget vårt. Nordsiden hadde også dugnad på spar og i forbindelse med 17.mai.  
 
Klubbhus har også krevd tid fra styret og enkelt personer inneværende år. 1.juli 2019 var endelig 
alt papirarbeidet i orden og klubbhuset klart for byggestart. Jan Andre Bøge og Bård Ove 
Nordanger har lagt ned en solid innsats i denne forbindelse. Dette har krevd mye ressurser og vi 
vil nyte godt av dette fremover.   
August 2019 hadde vi en signert avtale med Aasebø Sag om bygging av klubbhus. I oktober var 
betong arbeidet i gang og klubbhuset vil bli ferdigstilt i mai/juni 2020. Vi gleder oss til åpning.  
 
11. oktober fikk Nordsiden fra vår samarbeidspartner Sparebanken Vest oss en sjekk på 100.000,- 
kr. Disse er øremerket til klubbhuset, vi skal bruke disse pengene på oppholdsrommet i 1 etg som 
vil bli ett samlingspunkt for alle i bygden. Nordsiden ønsker og bruke dette rommet som ett slags 
«gaming rom». Her vil vi innrede med bord,sofa, stoler, stor TV, playstation med Fifa samt andre 

Leder har ordet 
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spill, brettspill, puslespill med mer. Slik at de som ikke driver med fotball også kan ha en plass og 
samle seg.  
 
 
I forbindelse med Nordsiden sitt 25 år jubileum har vi hatt to arrangementer for medlemmene 
våre: ”Gøy på nord” aktivitetsdag på spar med trylleshow og landskapskamp med kvinnelaget på 
Brann stadion. Dette har vært positive opplevelser for våre medlemmer. Takk til Ove, som la ned 
en god innsats i organisering av dagen, særlig ”Gøy på Nord”, der han samarbeidet tett med Spar 
og Træet skulemusikk.  
 
Når det gjelder det sportslige så har det skoftet på mye. I 2019 klarte vi ikke å få på plass en 
sportslig leder. Dette har gått ut over medlemmene i Nordsiden slik at ikke spillere og trenere og 
annet støtteapparat har fått den nødvendige hjelp og informasjon de til enhver tid skal ha. 
Sportslig skulle Sportsplanen vert revidert, dette ble det ikke avsatt tid eller personer til å jobbe 
med. Trenerne melder at i overgang til 9 er og 11 er fotball har vi utfordringer med å gi ett 
sportslig godt nok tilbud. Vi har helle ikke hatt dommeransvarlig i 2019.  
 
Ove Langøy (tidligere leder) og Leon Pedersen satt i styringsgruppen, for få på plass en best 
mulig sportslig samarbeidsavtale for medlemmene i Nordsiden. Dette har tatt mye tid og ressurser, 
det har til tider vert meget stor uenighet innad i styret om hvordan og hva som er best for 
Nordsiden.  
 
Kommunikasjon internt i styret har i 2019 ikke vert optimal. Siste del av 2019 har vert meget 
turbulent, deler av styret satt i gang en sportslig prosess  rundt oppstart av a-lag som ikke var 
forankret i styret. Styret hadde ett styremøte i desember der vi prøvde og få frem hva og hvorfor 
det var valgt og gå egne veier, det ble gitt en skriftlig redegjørelse for dette som resten av styret 
aksepterte. Vel en uke etterpå kommer det frem enda mer informasjon om det sportslige prosessen 
som var satt i gang fra undertallet i styret, når den informasjonen nådde styreleder valgte 
styreleder og varsle resten av styret, samt  fratre stillingen med umiddelbar virkning. 
Nestleder og materialforvalter hadde tidligere i desember av flere grunner kunngjort at de ville 
fratre sine verv.  
 
Videre ble det holdt et informasjonsmøte 5.januar til alle medlemmer, der informasjon om 
prosessene i styret, samt samarbeidsavtale ble lagt frem for medlemmene.  
Med klart flertall ble det inngått samarbeidsavtale med Vestsiden. Sportslig vil det bli store 
endringer fremover for ungdomsfotballen. I år ble det slik at den beste løsningen ble at alle 
spillerne har meldt overgang til Vestsiden. Men det er fortsatt muligheter for de yngre lagene  som 
har nok spillere til neste år å velge å stille egne Nordsiden lag om de har kapasitet til dette. Dette 
skal drøftes på et tidlig tidspunkt (høst 2020) og avklares med trenere og sportslig ledelse.  
Nordsiden må på et senere tidspunkt ta opp igjen denne tråden med samarbeidsavtale og eventuell 
sammenslåing av klubbene. Men på dette tidspunktet tror jeg som leder at vi skal lande litt og 
tenke før vi haster videre.  
 
Det ble valgt nytt styre på det ekstra ordinære møte i januar. Vi vil da ikke velge nytt styre nå på 
det ordinære årsmøtet. Men styret vil bli sittende til årsmøte i 2021.  
 
Nåværende styret består av gamle og nye styremedlemmer. Vi har fordelt roller og er nå godt i 
gang med å ta tak i noe av det som gikk dårlig, samt vi må huske å ta med oss alt vi fikk til i fjor.  
 
Jeg er ydmyk i forhold til den rollen jeg har påtatt meg, detter var ikke noe jeg gjorde lett, eller 
hadde planer om å gjøre. Men jeg er nå engasjert og klar for å bidra og gjøre mitt beste for 
Nordsiden som klubb. Godt jeg har med meg Ove, som med sin erafring bidrar og hjelper på alle 
måter. Personlig har jeg som mål at vi skal kommunisere bedre innad i styret og utad til alle 
medlemmene. Vi er glade for alle som hjelper til og stiller opp for klubben og bygdene her nord.  
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Styret i Nordsiden ønsker å takke alle som har gjort en innsats for klubben i 2019.  
Særlig ønsker vi å takke styremedlemmer som har valgt å fratre sine verv, da året endte med mye 
turbulens som sikkert kunne vært unngått med bedre kommunikasjon. Jan Andre, Christian og 
Bård Ove har gjort en uvurderlig innsats for klubben og vi er glade for at dere har stilt opp og gitt 
av dere selv. TUSEN TAKK til dere.  
Vi takker også våre samarbeidspartnere for de bidrag de har kommet med. 
.  
 
Mvh Anne – Lise Træet  
 
 

Til Årsmøte i Nordsiden IL 2019 
 
I 2019 har vi hatt følgende sportslige aktiviteter:  
Se eget vedlegg fra sportslig leder: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
8 

 

 
 
 
 

 
Medlems tall 2019 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

	
Aktive	Medlemmer	-	Fotball:	

	

	
0-5	 6-12	 13-19	 20-25	 26-	

	
Registrert	 K	 M	 K	 M	 K	 M	 K	 M	 K	 M	 Totalt:	

2010	 0	 1	 47	 66	 9	 20	 0	 0	 0	 0	 143	

2011	 0	 0	 57	 82	 5	 32	 0	 0	 22	 25	 223	

2012	 0	 0	 61	 79	 24	 38	 2	 0	 25	 35	 264	

2013	 0	 0	 62	 85	 65	 43	 3	 2	 25	 40	 325	

2014	 0	 0	 58	 65	 48	 40	 0	 0	 20	 40	 271	

2015	 0	 0	 59	 76	 43	 50	 13	 1	 47	 37	 326	

2016	 0	 0	 59	 76	 43	 50	 13	 1	 47	 37	 326	

2017	 0	 0	 47	 40	 45	 58	 0	 2	 0	 25	 217	

2018	 0	 0	 74	 85	 30	 50	 3	 11	 2	 14	 269	

2019	 0	 0	 55	 61	 26	 33	 0	 5	 1	 15	 196	
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Kontingentsatser	2019	

	Familiemedlemsskap	 Kr.	2600,-	
Enkeltmedlemsskap	 Kr.	1700,-	
Støttemedlem	 Kr.	300,-	
Tilleggsavgift	Jr.	A-lag	 Kr.	800,-	
 
 
 
Kontingentsatser	2020	

	Familiemedlemsskap	 Kr.	2600,-	
Enkeltmedlemsskap	 Kr.	1700,-	
Støttemedlem	 Kr.	300,-	
Tilleggsavgift	Jr.	A-lag	 Kr.	800,-	
 
Kontingentsatser	2021	(forslag)	

	Familiemedlemsskap	 Kr.	3000,-	
Enkeltmedlemsskap	 Kr.	1900,-	
Støttemedlem	 Kr.	300,-	
Treningsavgift,	f.eks	Old	Boys		 Kr.	500,-	
 
Styret har etter en helhetlig vurdering valgt å foreslå en liten økning i kontingentsatsen. 
Dette stemmes over.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Fastsettelse av kontingent 
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2. Styret må i løpet av året revidere vedtektene og oppdatere de i tråd med NIF 
 

- Endringen om stemmerett 
- Klare retningslinjer rundt samarbeid Vestsiden. 
- Støttemedlemmer har stemmerett.  
- Hvordan gå frem for å bli støttemedlemm i Nordsiden 
- Styret oppnevner medlemmer til valgkomiteen i henhold til vedtektene. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Innkomne saker 
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Valg av styre 
 
Dette utgår da valg av styret ble foretatt på ekstraordinært årsmøte 19.01.2020 
 
 
Styret fikk mandat til å konstituere seg selv. Følgende sitter i styret i Nordsiden Il Askøy i 2020 
 
   
Styret 
Rolle	 2020	 Status	
Leder	 Anne-Lise	Træet		 1	år		
Nestleder	 Torill	Fauskanger	Sørensen		 2	år		
Kasserer		 Veronica	Altamirano		 1	år		
Sportslig	Leder	 Ove	Langøy		 1	år		
Klubb	koordinator	 Marianne	Herfindal	Haugland		 2	år	
Materialforvalter	 Kurt	Inge	Hopland		 1	år	
Klubb	utvikler		 Ina	Charlott	Berggren	Mathisen		 2	år	
Drifts	ansvarlig			 Kim	Ove	Grenby		 2	år		

 
 
 
 
 
Valg av valgkomitéer 
 
a) Ny praksis foreslås. Se innkomne forslag  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Valg 
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Takk for oppmøtet! 
Hilsen  

Styret i Nordsiden IL 
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Leder har ordet 

 
Til Årsmøte i Nordsiden IL 

 
I 2019 har vi hatt følgende sportslige aktiviteter:  

 
Erdal cup i mars/april. En fin tradisjon og en god arena for å spille noen 
kamper før seriestart.  

 
Lerøy cup i mars/april for de eldste jentene. 

 
Sesongstart i april. 

 
Vosscup.  Lag som deltar på Voss-cup har fortsatt god er faring med det. 
Sosialt og kjekt å være sammen en helg. Vosscup er en fin anledning til å se 
andre Nordsiden lag i aksjon og vi er flinke som klubb og holde sammen og 
heie på hverandre. 

 
 
Ål cup Vi sendte flere lag til Ål-cup i 2019. Dette er en cup på slutten av 
sommerferien. Det er mindre enn Vosscup i skala, men det rapporteres at det 
er fin cup å delta på.  
 
Julecup i desember. En årlig tradisjon der vi deltar med veldig mange lag. 
Ofte det første møtet med organiserte kamper for de aller minste. Det har blitt 
noe mindre lag som melder seg på denne cupen, dette mye pga hvilke 
underlag som blir spilt på. Det er flere lag som heller ønsker andre innecuper 
som går på kunstgress.   

 
Det ble ilp av sesongen 2019 jobbet for lite med avdeling sport i Nordsiden, 
dette er svært beklagelig, men klubben ble lidende av at vi ikke hadde en 
sportslig leder. Dette er nå på plass, itilegg har medlemmene valgt å inngå ett 
samarbeid med Vestsiden hva angår ungdomsfotball. Denne avtalen er så vidt 
kommet i gang, men vi kan allerede merke oss at 4 spillere har valgt å 
begynne igjen på fotball pga samarbeidsavtalen med Vestsiden. 
Tilbakemeldinger fra trenere og spillere er meget positive, Nordsiden vil 
tilstrebe seg for å opprettholde dette.  
 
Nordsiden vil takke alle engasjerte trenere, hjelpere, foreldrekontakter og alle 
andre som har gjort en innsats for Nordsiden i 2019.  
 
Sportslig Hilsen  
Ove Langøy  
Sportslig leder 2020 
 

 
 

Årsmelding	2019	for	respektive	lag.	(noen	lag	har	ikke	klart	å	levere	ihht	tidsfrist)		

Sportslig rapport 



 
14 

 

Årsmelding 2019 
 

Gutter 2012 
 

Navn på benyttede spillere 
 
Oskar Henriksen Beck 
Casper Sørhaug Pettersen 
Jonathan Kjerrgård 
Andreas Haugland Thorsen 
Jørgen Haugland Thorsen 
Emil Espeseth 
Casper Andre H Caspersen 
Eilif Håpoldøy 
Sander Nathniel Landro 
Bryan Wielocha 
Kevin Silden 
Noah Pedersen Lisund 
Kristoffer Træet 

 
 
Lagledelse 
 
Nicholas Pettersen, Torbjørn Kjerrgård, Bjørn Gunnar Thorsen, Leif Erik 
Beck 
 
 
Gjennomføring av sesongen 
 
Sesongen har vært en fin sesong med stabilitet blant spillere. Treninger på tirsdager ute på træet. Det har 
vært noen treninger inne på Fauskanger, men vi har prøvd og holde oss mest ute. Vi har stilt to lag på alle 
kamper.  
Sesongen ble avsluttet med julecupen i Askøy hallen. 
Gutter 2012 har vært med på Ramsøy cup, Sartor cup og julecupen. Vi er heldge og ha flere engasjerte 
trenere/foreldrekontakter så vi har god dekning på treninger og kamper. 
 
 

Hvilke sosiale arrangement laget har hatt 
 
Sesongen ble avsluttet med pizza og brus, samt diplomer til alle guttene på den siste inne treningen på 
Fauskanger 

 
 
Noter endringer i spillerstall. Hvem er nye og hvem har 
sluttet. 
 
Samme gjengen fortsetter i 2020 sesongen.  

 
Sportslig hilsen 
 
Nicholas Pettersen, Torbjørn Kjerrgård, Bjørn Gunnar Thorsen, Leif Erik 
Beck 
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Årsmelding 2019 
 

G2011 
 

Navn på benyttede spillere 
Mathias	Eikevåg	Linge,	Simen	Silden,	Sander	Fosse,	Patrick	Fromreide	Pedersen,	Andre	Hollevik	
Strømmen,	Lucas	Johan	Økland,	Xavi	Amandus	Solheim	Meidell	Mundheim,	Andre	Bergfjord	Hansen,	Tobias	Martin	M.	Fauskanger,	
Even	Fromreide,	Herman	Fromreide 
 
 
Lagledelse 
Kjetil Silden, Kim Linge Hansen, Henrik Fosse 
 
 
Gjennomføring av sesongen 
Har trent 1 gang i veka fra begynnelsen av januar. Har deltatt på Erdal cup, Eat sleep move på hetlevik og julecup. Har 
hatt 1 lag i serien. Tapte det meste i begynnelsen av vårsesongen men etter det gikk det bedre og bedre. Har spilt jamt 
med mange og har vippet begge veier i kamper. 
 
 
 

Hvilke sosiale arrangement laget har hatt. 
Lett avslutning med pizza og brus i forbindelse med innetrening rett 
før jul. 
 
 
Noter endringer i spillerstall. Hvem er nye og hvem har 
sluttet. 
Even Fromreide sluttet til jul. 

 
 
Sportslig hilsen 
Kjetil, Kim og Henrik 
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Årsmelding 2019 
 

Navn på lag: Nordsiden G2010 
 

Navn på benyttede spillere: 
Johan, Didrik S, Didrik G, Filip, Julian, Franciszek,Tobias, 
Adrian, Henrik, Isac, Lucas, Nicklas D, Nicklas H, Nils 
Martin, Theodor, Vegard, Vilius. 
 
Lagledelse: 
Hans Magnus Lønøy og Torill Fauskanger Sørensen 
 
Gjennomføring av sesongen: 
Vi startet sesongen med 17 spillere, og avsluttet med 17 spillere. Vi er 
veldig fornøyd med at alle guttene har valgt å fortsette på fotball, og 
satser på å holde spillergruppen intakt også kommende sesonger. Vi er 
det største kullet i klubben, noe som muliggjør et godt kamptilbud og 
en utviklende treningshverdag. Det medfører også at vi er avhengig av 
å ha et tilstrekkelig antall voksne til stede på trening. I tillegg til 
hovedtrenerne har vi i år fått støtte av ulike ressurspersoner i 
foreldregruppen for å være nok antall voksne til stede på trening. 
 
Vi startet sesongen med en ukentlig trening, og avsluttet med to faste 
treninger samt en frivillig trening pr uke. En fin progresjon. 
Treningshverdagen har vært akseptabel, men vi har fortsatt 
forbedringspotensiale mht uro og tilstrekkelig fokus på trening. 
 
I tillegg til seriespill har vi deltatt på følgende cuper: Erdals cup, Voss 
cup og Eat-sleep-move cup. I vinter har vi også deltatt på futsalserie i 
regi av Vestsiden.  
 
Trenerne registrerer med glede at stadig flere av guttene nå begynner 
å få ordentlig fotballinteresse, og vi håper at dette skal «smitte over» 
på alle. Alt i alt har det vært et positivt år, og vi ser frem mot 
kommende sesong! 
 
 

Hvilke sosiale arrangement laget har hatt. 
Laget har ikke hatt noen sosiale arrangement utover 
sommeravslutning. Her har vi et forbedringspotensiale, og 
utfordringen er spilt over til foreldrekontaktene. 
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Noter endringer i spillerstall. Hvem er nye og hvem har 
sluttet. 
Ingen endringer 
 
 

Årsmelding 2019 
 

Nordsiden G2006 
 

Navn på benyttede spillere 
Sebastian, Thomas, Martin, Albert, Joachim, 
Tor Kristian, Mikal, Sivert, William. 
 
Lagledelse 
Trener: Leon Pedersen og Hans Magnus Lønøy 
 
 
Gjennomføring av sesongen.  
Vi avsluttet 2018 sesongen med 12 spillere. I løpet av vinteren valgte 3 gutter å takke for seg, dermed var vi bare 9 stk 
igjen og hadde en lang sesong med 9er fotball foran oss. Det kommer alltid noe sykdom og skader, og det er som regel 
greit å ha minst en innbytter, så gjennom hele sesongen har vi vært avhengig av hjelp fra andre lag i klubben. Vi vil 
rette en stor takk til J2006 (Ida Celine, Hannah, Tina og Julia), G2007 (Elias, Tord, William og Preben) og G2008 
(Jonathan, Leander og Lukas) som har stått klar til å hjelpe oss og har gjort en fantastisk jobb for oss denne sesongen. 
I treningshverdagen har vi samarbeidet godt med 2007 guttene, som også har vært en veldig liten gruppe. 
Fordelen med en liten spillergruppe er at man får bra oppfølging av hver enkel spiller og alle er mye involvert på 
treninger. Dette har ført til at samtlige spillere i år har hatt en god utvikling av fotballferdighetene. Ulempen derimot er 
at det er utfordrende å øve inn formasjoner og kamprelaterte situasjoner. Dette har vi sett igjen i kamper der vi ennå 
har en del å gå på når det gjelder taktiske valg og å utnytte banestørrelse. 
Oppkjøring til sesongen startet allerede desember 2018, med første kamp i NBKs vinterserie. Ved deltagelse i 
vinterserien får man satt opp «treningskamper» mot nivåmessig jevne motstandere gjennom vinteren, og kan anbefales. 
I år tok vi oss til en semifinale der vi røk ut etter en jevn kamp mot Flaktveit. I perioden desember-april hadde vi 7 jevne 
kamper, hvorav 3 seire og 4 tap.  
Totalt sett har sesongen 2019 vært en sportslig opptur. 
Vårsesongen var en berg-og-dal bane med alt fra 10-0 seier til 2-8 tap. En litt ustabil gjeng der enten alle er på og spiller 
bra, eller alle er av og innsats fraværende. Fasit etter vårsesongen var 9 kamper, 3 seire, 2 uavgjort og 4 tap. 
Høsten var vi mye mer stabil. Vi starter med et surt 1-2 tap i en kamp der ballen stort sett var på motstanderens 
banehalvdel og vi har et titalls avslutninger enten midt på keeper, i en forsvarsspiller eller stang ut. Neste kamp går vi på 
et fortjent 2-4 tap i en kamp der guttene får erfare hva som ikke er riktig bekledning når temperaturen er under 10 
grader, vindstyrke 12-15m/s og mye regn. Etter dette fullfører vi de siste 8 kampene med 7 seire og 1 uavgjort, med 
største seier 35-0! 
Totalt i serien 2019: 
19 kamper, 10 seire, 6 tap, 3 uavgjort, målforskjell 188-53    
 
Etter en positiv sesong ser vi nå frem mot 2020. 
Vi er blitt slått sammen med Vestsiden G2006 og er nå totalt 24 spillere i gruppen, med 7 ressurspersoner i 
trenerteamet. Guttene har glidd sammen i et godt sosialt miljø, det er god stemning og alt ligger til rette for et kjekt år 
med mye sportslig utvikling.   
 
 
Cuper. 
Vi var påmeldt Erdalcup, men pga for få påmeldte lag i vår årsklasse ble ikke dette noe av og dermed ingen cup på oss 
før sesongstart. 
 
I sommer reiste vi til Ål, sammen med J2005 og G2007. Som 
alltid en kjekk gjeng å reise på tur med, i tillegg en god 
sportslig opplevelse. Vi kom oss til finalen i B-sluttspill, en 
kamp der vi var best men ikke klarte å score mål. Kampen 
endte 0-0, men rettferdigheten seiret og vi «vant» på 
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loddtrekning. Dermed ble det hjemreise med pokal i bagasjen. 
  
Året, og en lang epoke i Nordsiden, ble avsluttet med den tradisjonsrike Julecupen i Askøy forum i romjulen. Uten noe 
særlig med innetrening og tilvenning til Futsal spill, stilte vi med litt dårlige forutsetninger. Det er egentlig ikke så mye 
mer å skrive enn at vi deltok. 

 
Sosiale arrangement. 
Som alltid er sommercupen en god sosial opplevelse. Det er en veldig kjekk gjeng å reise på tur med, og samtidig kjekt å 
reise på tur med andre Nordsiden lag (spesielt jenter J). 
Ellers var kvinnelandskampen på Brann Stadion, mellom Norge og England, en suksess. 
Takk til arrangører i Nordsiden for godt gjennomført og en kjekk opplevelse.  
 
Endringer i spillerstall.  
Morten, som var ny i 2018, hadde problemer med ankler og knær, så han måtte takke for seg etter fjorårets sesong. 
Alexander, som har vært litt til og fra laget, valgte også å gi seg. 
I tillegg valgte Marius å søke nye utfordringer i Vestsiden. 
Når sesongen 2019 var ferdig takket også Joachim og William for seg. Joachim vil prøve litt andre idretter, mens William 
har vært litt skadeplaget i årets sesong, slitt litt med motivasjonen og tar en pause fra fotballen.  
Døren er alltid åpen om de vil ta på fotballsko og bli med igjen. 
 
Takk for innsatsen til alle gutter, jenter, foreldre, trenere, styremedlemmer og dommere, som har vært med å bidra til 
en kjekk sosial og god sportslig sesong for oss. 
 
Tiden vår i Nordsiden er over, men gjennom det inngåtte samarbeid med Vestsiden blir vi fremdeles å se på Nordsiden 
sine baner. Vi ser frem til fortsatt mange kjekke opplevelser både i nytt klubbhus, samt trening og kamper på Træet. 

 
 
Sportslig hilsen 
Leon og Hans Magnus  
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Årsmelding 2019  
G12 (2008)  
Navn på benyttede spillere  
Lukas Bratli  
Petter Olsen  
Jonathan Vabø Berland  
Daniel Valle  
Leander Espeland  
Elias Haugland  
Adrian Netland  
Jonas Myster  
Mio Skuterud Stenseth  
Sander Nordanger  
Joakim Gaustad  
Adrian Stien  
Rune Klepsvik Davanger  
Kian Meidell Mindheim  
 
Lagledelse  
Christian Berland  
Bård Ove Nordanger  
Jonas Bratli  
Arnt Davanger (foreldrekontakt)  
 
Gjennomføring av sesongen  
Antall spillere: 14  
Antall lag: 2  
Cuper 2019: Erdal Cup, Åsane Eat Move Sleep, Voss Cup, Ål Cup, Vinterserien  
Med 14 spillere og 2 lag, ble det en hektisk sesong. Med god hjelp fra 2009 guttene, klarte vi å 
gjennomføre sesongen på en god måte. Det ble delt inn i 2 noenlunde jevne lag. Det ble veldig 
mye spilletid på alle sammen.  
Nikolai, Adrian, Johan, Jostein, Martinus og Ares fra 2009 var med oss i noen kamper denne 
sesongen. De har vært til god hjelp og klart seg veldig bra.  
I tillegg har alle våre gutter vært med og spilt opp med 2007, enten i serien eller i Ål cup.  
Det ble litt vel mye for laget i fjor. Denne sesongen blir mer kontrollert da vi kun har 1 lag å 
forholde oss til.  
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Høydepunktene denne sesongen: • Vi vant FairPlay prisen i Ål Cup. Dette var en veldig fin cup 
for oss, med denne prisen som prikken over i’en.  
• • Den sosiale biten på cupene vi har deltatt i har vært gode opplevelser for både spillere og 
trenere.  
• • Jeg vil trekke frem en episode som etter min mening er årets høydepunkt: Vi hadde en 
spiller som vurderte å gi seg med fotball. Han kom på færre treninger og gav signaler om at det 
ikke ble noe mer fotball på han neste sesong. Vi som trenere gjorde det vi kunne ved å snakke 
med han og foreldrene for å prøve å oppmuntre han til å fortsette. Men det var ikke lett å få han til 
å ombestemme seg. På en av de påfølgende treningene, kom navnet hans opp i spillergruppen. Og 
det ble nevnt at han ville slutte. Da stod en av våre beste og mest fremtredende spillere frem og sa: 
«Vi er et lag. Alle er like viktig. Det er ingen som skal slutte på dette laget». Når denne episoden 
ble gjenfortalt til spilleren som ville slutte, og foreldrene hans, snudde han på flisen og fant igjen 
motivasjon til å fortsette. Det er dette det handler om for oss som er trenere. Det gjør at hver 
eneste dugnadstime vi legger inn for laget og klubben virkelig er verdt det.  
 
Hvilke sosiale arrangement laget har hatt.  
Voss Cup og Ål Cup ble gode sosiale samlinger for oss.  
Noter endringer i spillerstall. Hvem er nye og hvem har sluttet.  
Ingen endring  
Sportslig hilsen  
G2008  
Christian Berland  
Bård Ove Nordanger  
Jonas Bratli  
Arnt Davanger 
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Årsmelding 2019 
 

Nordsiden G 15 
 

Navn på benyttede spillere 
 
Erik, Patrick, Tord, Lasse, Eliot, Marius, 
Mathias, Heine, Erlend, Jonar, Jonas, 
Johannes, Sebastian og Oliver 
 
Lagledelse 
Ørjan Bårdsen 
Knut-Anders Aase 
 
 
Gjennomføring av sesongen 
 
Vi gikk på med godt mot og meldte oss på i 2 div. dette viste seg og være en taktisk bommert, der det ble en del stygge 
tap i vår sesongen, dette har vi i trenerteamet tatt selv kritikk for, vi så i ettertid at dette var for ambisiøst av oss. Høst 
sesongen var mye bedre da hadde laget satt seg bedre og vi hadde en god del jevne kamper i 3 div, ble 4 seire og det 
kunne fort vært flere med litt bedre uttelling foran mål. ( vi har funnet opp et nytt ord på G16 som heter Skudd angst) 
dette må vi jobbe med å bli kvitt. 
Av cuper så var vi med i Varg cup, der vi fikk en kamp i sluttspillet før vi røk ut.  
Årets høydepunkt var uten tvil Dana cup. For en gjeng å reise på tur med, ikke noe tull og det sosiale var helt fantastisk. 
Alle passet på hverandre og holdt de beskjeder som ble gitt. Sportslig så slo vi Ham-Kam sitt første lag og da var det 
jubel i gruppen. De greide ikke helt å lande etter denne bragden så de neste kampene ble tap, men vi fikk en kamp i B-
sluttspillet før vi satt nesen hjem igjen. Jule cup avsluttet sesongen for oss.   
 
 

Hvilke sosiale arrangement laget har hatt. 
 
Det sosiale i Dana Cup må framheves som helt utrolig. Denne gjengen viser et samhold som jeg ikke har sett før.  
Ellers så hadde vi en sesong-avslutning med go-kart på Sartor som var kjempehyggelig avslutning på sesongen. 
 

 
Hvem er nye og hvem har sluttet. 
 
Ingen endringer i stallen  
 
Sportslig hilsen 
  
Knut-Anderes Aase 
Ørjan Bårdsen 
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Nordsiden J9/2011 
 
 
Navn på benyttede spillere 
Frida Marie Veivåg, Mari Holmedal, Michelle Gatland, Sophia Jacobsen, Savannah Bratli, Thea-Alexandra Horn-Kalhovd 

 
Lagledelse 
Line Jacobsen 
Ingvild Bratli  
 
Gjennomføring av sesongen 
Beskrivelse hvordan sesongen har forløpt. antall spillere, deltakelse i cuper etc.  
Rikke Krohnstad måtte gi seg som trener i mars. Ingvild Bratli har vært med sporadisk siden april. Hun har dessverre 
ikke mulighet til å være med lengre. Kim Horn var også med og hjalp til på treninger en periode, men har ikke hatt 
mulighet de siste 6 mnd. 
Cuper laget har spilt i 2019: Eat sleep move cup i Hetlevik, Framo fotballcup24 i Vestlandshallen og Alsaker julecup. 
Det har ellers vært en merkbar utvikling fra vårsesongen til høstsesongen. Det er kommet positive kommentarer under 
kamp, spesielt fra trenere på motstanders lag, om at også de kan se en utvikling hos laget. 
Vi har jobbet mye med lagfølelse, og å spille sammen som et lag. Vi har også i år brukt øvelser fra treningsøkta, og 
bruker denne hyppig. 
Vi har dessverre hatt en del ”uheldige” episoder med dårlig ordbruk og krangling spillere i mellom på trening som har tatt 
en del av treningstiden. Dette er en kjent problemstilling på skolen også, men det har kommet seg betraktelig med fokus 
på lagfølelse. Det er også laget en avtale med foreldre om at barnet må hentes dersom situasjonen ikke bedres etter en 
advarsel. Vi har hatt én episode hvor ett barn måtte hentes, ellers har det holdt med advarsler.  
 
Vi har ikke alltid hatt like godt oppmøte på trening. Noen treninger har det kun vært 3-4 jenter, og da blir det ikke alltid 
like gode økter. Vi fikk låne 3 spillere fra J2012 i én kamp hvor vi ikke hadde nok spillere til å stille.  
Vi har ikke benyttet oss av gymsalen i år, og har valgt å ha treningene ute.  
 

Hvilke sosiale arrangement laget har hatt. 
Laget har hatt både sommer og juleavslutning.  

 
 
Noter endringer i spillerstall. Hvem er nye og hvem har 
sluttet. 
Maren Krohnstad, Martha Gullea Gangsøy Stien, og Mayla Espeland har sluttet. Mari Holmedal er ny.  

 
 
 
Sportslig hilsen 
Line Jacobsen  
Ingvill Bratli 
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Navn på lag 
Nordsiden J07 

 
Navn på benyttede spillere 

Ø Tindra Fromreide 
Ø Juliette Eilertsen 
Ø Madelein Pedersen 
Ø Marielle Folkestad 
Ø Nora Liatun 
Ø Sofie Fromreide 
Ø Susanne Træet 
Ø Therese Abbedissen 
Ø Marie Nilsen 
Ø Marte Nilsen 
Ø Selena Daae 
Ø Vilde Abbedissen 
Ø Linea Sørtun 
Ø Julia G. 

 
Lagledelse 
Halvar Fromreide 
Ronny Daae 
 
Gjennomføring av sesongen 
Har vært en god sesong med tanke på treningsoppmøte og interesse 
rundt laget. Alle spillerne fullførte sesongen. I seriespillet vant jentene 
ca. 60 % av kampene. Vi deltok i Lerøycup, Vosscup og Lagunen 
fotballfest. 
 
 
Hvilke sosiale arrangement laget har hatt. 
Har ikke hatt noen spesielle arrangementer, bortsett fra avslutning av 
sesonge 
 
 
Noter endringer i spillerstall. Hvem er nye og hvem har 
sluttet. 
Laget er gått inn i samarbeidet med Vestsiden.  
 
 
Sportslig hilsen Halvar Fromreide, Ronny Daae 
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Nordsiden J 2009 Rød og Svart 
 

Navn på benyttede spillere 
 
Andrea Fosse 
Anna Berland Hellebø 
Hanna Kjærgård Grenby 
Oline Kjærgård 
Mia Louise Kjærgård 
Sandra Herfindal 
Ingvild Haugland Virkesdal 
Andrea Lyngbø 
Julie Methi Aasen 
Susanne Eilertsen 
Isabel Gaustad 
Lenea Sannes Sellevåg 
Victoria Øien 
Zuzanna Bogack 
Victoria Kjærgård 
 

Lagledelse 
 
Lars T Kjærgård 
Anders Lyngbø 
Renate Fosse 
 
Gjennomføring av sesongen 
 
14 jenter og to påmeldte lag i serien. 
 
Cuper: 
Sandviken cup 
Voss cup 
Alvøen cup 
Sotra innecup 
 
Hvilke sosiale arrangement laget har hatt. 
 
Laget hadde en sommeravslutning 

 
Hvem er nye og hvem har sluttet? 
 
 Ingen har sluttet. 
 
Nye på laget: 
Karolina Lipinska 
 
Sportslig hilsen 
  
 Lars, Anders og Renate 
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Årsmelding 2019 
 

Nordsiden J 2010 
 

Navn på benyttede spillere 
Linea,Kaja,Tiril,Martine,Isabella,Nora,Amanda,J
ulia,Pernille 
 
 
Lagledelse 
Ørjan Bårdsen 
 
 
Gjennomføring av sesongen 
Det er en god gjeng å trene de er treningsvillig og tar ting fort, sesongen har vært preget av veldig gode 
resultater og god framgang på det vi har trent på, utviklingen har vært bra og det sosiale i spiller gruppen 
er også veldig bra. 
Voss cup var høydepunktet i sommer for jentene jeg var dessverre ikke med opp der men de som var med 
som trenere gjennom førte dette på en utmerket måte.  
 
Det er med trist hjerte at jeg nå takker av som trener for dette laget, men jeg vet at de er i gode hender 
videre så dette blir bra. Skal bli uvant å stå på sidelinjen og følge med framover. Lykke til videre  
 
 
 
 

 
Noter endringer i spillerstall. Hvem er nye og hvem har 
sluttet. 
Spillere inn: Kaja og Tiril 
Spillere ut: Julia og Meida. 
 
 
 
Sportslig hilsen 
  
Ørjan Bårdsen  
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Navn på lag 
Nordsiden J 2012 

Navn på benyttede spillere 
 
Andrea Schanche Nilsen 
Emma Emilie Stien 
Emma Evelina Berggren Mathisen 
Malene Schanche Nilsen 
Malin Hansen Berland 
Mona Gangsøy Stien 
Linnea Gangsøy Stien 
Pauline Bårdsen 
Sofie Fauskanger Hauso 
Thea Lois Rose Haugland 
Tuva Fauskanger 
Vilde Horn Berentsen 
Henriette Merkesvik 
Frida Olsen Oksnes 
Miriam Hamm 
Dorthe Gaustad 

 
Lagledelse og foreldrekontakter 
 
Dag Remi Berggren Mathisen, Andre Haugland 
Therese Abbedissen, Ingrid Fauskanger 

 
Gjennomføring av sesongen  
 
Sesongen har vært opp og ned når det gjelder resultater, noe som bare er bra. De har godt av å ha noe å strekke seg 
etter. 
Miljøet i laget er veldig bra, vi har fokus på samhold, mye lek og å ha det gøy sammen.  
Vi har hatt to lag da dette var best logistikkmessig. Oppmøte og innsats er det ingenting å si på. De viser tydelige tegn 
til trivsel. 
 
Vi har deltatt på Erdalscup, Julecup og Ramsøycup. Det har vært tre gode cuper for oss i den alderen de er.  
 

Hvilke sosiale arrangement laget har hatt. 
 
Vi hadde kake og diplom ved siste trening etter sesongen. 

 
Noter endringer i spillerstall. Hvem er nye og hvem har 
sluttet. 
 
Henriette Merkesvik begynte midt i sesongen. 
 
Frida Oksnes og Dorthe Gaustad har valgt å ta en pause. 
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Nordsiden J11 (2008) 
7-er fotball 

	
Navn på benyttede spillere 
Mathilde,	Keilin,	Marie	Isabell,	Julia,	Tyra,	Iris,	Hedda,	Ellinor,	Sina,	
Linnea		
	
Lagledelse 
Langøy		
	
	
 
Gjennomføring av sesongen 
	
Vi	har	vært	8	jenter	som	har	trent	to	ganger	i	uken	igjennom	sesongen.		
	
Jentene	er	godt	sammensveiset	og	de	har	hatt	en	fin	utvikling	ilp	av	
sesongen.	Deltatt	på	cuper	og	kost	seg.		
	
	
 

Noter endringer i spillerstall. Hvem er nye og hvem har 
sluttet. 
 
Hedda Langøy og Julia Merkesvik har valgt å slutte  

 
 


